




Un cúmul de despropòsits 
aboquen a aquesta nena 
a no obtenir els recursos 

per estar escolaritzada   

La Lola 
ha d’anar 
a escola
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El perfil de mare coratge de la Mireia, la 
mare de Lola, ha posat sobre la taula, i 
especialment enmig del debat del ple i de 
la Plaça de la Vila, un episodi ple de des-
propòsits que està impedint que una nena 
de la ciutat, amb necessitats educatives es-
pacials, vagi a l’escola des que es va iniciar 
aquest curs.
S’està agafant el costum, tal i com s’ha 
constatat en els dos plens celebrats tornats 
de l’estiu, que entitats o persones canalitzin 
les seves reivindicacions a través de mo-
cions presentades pels grups municipals. 
Va passar amb els castellers, amb l’asso-
ciació de veïns de Dalt la Vila, amb la del 
Progrés, i també va ser el cas que ens va 
sorprendre dilluns passat, amb una moció 
presentada pel grup municipal Badalona  
En Comú Podem. Se’n va fer molt de soroll 
abans de la sessió en una concentració a 
la Plaça de la Vila i liderada pel Grup de 
Suport de Lola i pel Sindicat de Mares, 
col·lectiu que aplega les dones que donen 
suport als seus familiars amb diversitat fun-
cional en el Barcelonès Nord. 
La Mireia,  que amb la seva empenta també 
lluita per les famílies que estan en la ma-
teixa situació però que no reuneixen aquest 
perfil de plantar cara,  liderava la protesta 
amb megàfon en mà.  Es reivindicava, amb 
la Lola enmig del cercle, i el seu germà pe-
tit. Fa temps que la imatge de la Lola està 
exposada públicament, i aborden amb nor-
malitat i obertament la situació mèdica de la 

petita, sense vetllar per cap protecció.
La Lola, que en uns mesos farà set anys,  té 
una malaltia minoritària amb més d’un 70% 
de discapacitat. En els anys d’escolarització 
previs a l’obligatòria, va anar a llar d’infants  
privades. Fins que fa tres anys que va fer els 
tràmits per poder accedir a l’Escola Llevant, 
sense èxit. Les propostes passaven per una  
plaça en una escola amb suport de SIEI. En 
la línea del moviment per la escola inclusi-
va, que persegueix no segregar en centres 
especials nens i nenes que amb un acom-
panyament adequat i amb adaptació curri-
cular puguin anar als centres  no especials. 

Suports a Barcelona
Però la Mireia no ho va veure clar, i va sig-
nar conforme renunciava a l’escolarització a 
Badalona i va trobar suport  en la Fundació 
Catalana Guimbarda,  un centre situat a Bar-
celona, amb convenis amb diferents institu-
cions, com la Once o Dincat que ha acollit 
la Lola durant dos cursos. Per anar fins al 
carrer del Lluçanès, al districte de Sarrià 
Sant Gervasi, el transport de la Lola estava 
becat per l’Ajuntament de Badalona. Tot i 
que no era el millor per a la qualitat de vida 
de la nena l’hora i mitja del matí fins arribar 
allà després de fer tota la ruta per recollir i 
deixar als seus centres altres nens i nenes i 
l’hora i mitja de retorn, amb la ruta inversa.
La beca a la Fundació Guimbarda acaba, i 
per aquest curs la Lola tampoc té plaça a 
l’Escola Llevant. En aquest cas, les profes-

La Lola es queda a casa 
per no poder pagar el 
transport especial    
El seu cas posa sobre la taula la falta de 
places en els centres d’educació especial 
de la ciutat i la poca flexibilitat per donar 
resposta àgil a drets fonamentals 

sionals que avaluen els graus de capacitats 
dels nens i les nenes ja vam valorar que la 
Lola havia d’anar a un centre especial. A 
on? La mare de la Lola es torna a espavilar 
i troba plaça en la Fundació Estimia. Li be-
caran una part del cost de l’escolarització de 
la Lola, i la família, monoparental, assumirà 
l’altra part. Estimia està situada literalment 
a dos carrers de Guimbarda. Al carrer d’An-
gí, també a Sarrià-Sant Gervasi.  Doncs, a 
l’espera de plaça a l’Escola Llevant, la Lola 
hauria de tornar a fer el recorregut. Quina és 
la sorpresa? Que en aquesta ocasió, per un 
moviment literal de dos carrers, se li retira 
el servei de transport a la Lola. El contracte 
signat no pot assumir el cost per canvi de 
ruta. Durant les setmanes d’adaptació, la 
familia de la Lola fa mans i mànigues per 
portar la Lola al seu nou centre. Però aquest 
esforç diari de temps i energia de famílies 
i amics, o el cost econòmic d’acompanyar 
diàriament en un taxi adaptat per a la família 

Concentració a la plaça de la Vila

“Hi ha dos carrers 
de distància 
entre l’escola de 
Barcelona del curs 
passat i l’assignada 
per aquest, però 
el contracte de 
transport ara no 
admet canvis de 
rutes” ”

de la la Lola és inassumible. I fa que fa tres 
setmanes que la Lola estigui a casa. 
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A banda de lesionar tots els drets respec-
te a escolarització i atencions especials, 
la no assistència al centre endarrereix els 
avenços de la petita. Demana, a la seva 
manera, perquè la Lola no xerra,  que se li 
col·loqui la motxila i pregunta per la seva 
professora. El gest és una mena d’abraça-
da. Compartits els antecedents, seguirem 
el fil de la moció per contextualitzar els 
despropòsits per desencallar la situació. 
Els 27 regidors i regidores de Badalona 
van apropar per unaniminat proporcio-
nar immediatament el servei de transport 
adaptat per a la Lola, amb un professional 
que l’acompanyi en els seus trajectes de 
casa a l’escola i viceversa. Encara que la 
moció no hagués prosperat, les deman-
des tenen categoria de dret, primer a l’es-
colarització, i si no hi ha plaça en el teu 
municipi, s’ha de garantir el transport i el 
menjar. En tots els casos. Com a resposta 
a aquest primer punt, fonts municipals 
han assenyalat el que  ja era de coneixe-
ment de tots. Que fins el curs passat el 
transport col·lectiu a l’escola corria a 
càrrec de l’Institut Municipal de Serveis 
Personals, i com que ara queda fora de la 
ruta contractada, no es pot fer.  
La dificultat d’un fet a simple vista tan 
senzill com comunicar a l’empresa que en 
comptes de deixar aquóí ha de deixar allà 
és impossible perquè “él contracte està 
en pròrroga forçosa”. És un dels molts 
contractes no actualitzats. De manera que 
si alguna canalla de la que rep aquest 
servei canvia de domicili, podria passar 

que no se’l fes el servei.  No tenim notícia 
sobre en quin estat de prioritat es troba la 
renovació d’aquesta contractació.
Una altra possibillitat en la recerca de so-
lucions és optar pel recurs del Taxi Amic, 
servei abans prestat des del Consell Co-
marcal que ara recau en l’Àrea Metropoli-
tana de Barcelona. Però des del col·lectiu 
de Deixem de Ser Invisibles comparteixen 
que és un contracte que  també està pen-
dent de renovació, i a més, té un número 
de serveis limitats. 

Dues possibles solucions
L’Ajuntament ens informa que  està fent 
gestions a diverses bandes per trobar una 
solució que permeti acomplir amb els 
drets de la Lola, reforçats en la moció: 
Tornar a comptar amb transport perquè 
la nena vagi a l’escola. S’estan mirant 
amb l’Area Metropolitana, amb la Gene-
ralitat i amb el Consorci de Transports 
de Catalunya. Com a resultat d’aquestes 
gestions, hi hauria, segons fonts muni-
cipals, dues possibles solucions molt 
avançades, que s’espera que es puguin 
concretar aviat. Durant la sessió del ple, 
la regidora Rosa del Amo, que s’havia re-
unit al migdia amb la Mireia, va demanar 
“confiança”. En la trobada havia demanat 
“paciència”, però davant de la mirada de 
la mare coratge va canviar el concepte.
El segon punt aprovat en la moció que 
va prosperar per unanimitat és demanar 
a l’EAP -Equip d’Assessorament i Orien-
tació Psicopedagògic- que faci públiques 

les dades oficials sobre les llistes d’espera 
d’alumnat a tots els centres d’educació es-
pecial de Badalona i als SIEIS,s, -Suport 
Intensiu d’Escolarització Inclusiva- per a 
tota l’etapa d’educació obligatòria i posto-
bligatòria.  Aquests equips són dotacions 
extraordinàries de professionals que s’in-
corporen a les plantilles d’escoles i insti-
tuts com a recursos per atendre els alum-
nes amb necessitats educatives especials 
que ho necessiten. Segons ens diu Juan 
Valerio, president de l’AFA de Can Barriga i 

El soroll de la Lola 
va bé per exposar la  
complexitat envers 
la realitat i la falta 
d’agilitat amb la 
què es respon

“Amb el reforç real 
dels SIEI es podrien 
esponjar els centres 
i escolaritzar 
en escoles  no 
especials”

membre de la Junta de Fampas, es calcula 
que hi ha de 6 a 10 famílies en espera. Mi-
reia diu que ella té el número 10 de la llista 
d’espera. Les places que oferta l’Escola 
Llevant, que acull els més petits, són 74. 
I Can Barriga, on van els més grans, 66. 
Valerio diu que l’increment de les places, 
demanda inclosa en el tercer punt, es bas-
tant inviable donades les característiques 
del centre. També hi ha un tercer centre, el 
Maregassa, per a nens i menes amb més 
capacitats. Manté que els professionals 
fan un esforç diari molt gran per atendre 
de manera immillorable els nens i nenes i 
que no es pot posar més pressió. Compar-
teix que, possiblement, amb el reforç real 
dels SIEI es podrien esponjar els centres i 
escolaritzar els nens i nenes amb més ca-
pacitats en centres no especials. 

Cap contacte amb l’AFA del Llevant
Preguntat pel cas de la Lola, manifesta, 
estranyat, que no la coneix i que no s’ha 
posat en contacte amb cap AFA del cen-
tre. Admira l’empenta de la mare, però 
recorda que hi ha famílies al davant i en-
tenc la difícil situació de l’administració 
per gestionar el cas sense perjudicar al-
tres persones usuàries. En qualsevol cas, 
li encanta que es faci soroll per exposar 
la complexitat de la vida envers la realitat 
i la falta d’agilitat que cal per respondre 
les necessitats d’aquests ciutadans tan 
especials.
Evidentment, les imatges que hem fer 
servir han estat cedides per la seva mare.
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CONTINUISME AL CAPDAVANT DE LA FAVB: MOLINA PASSA EL 
RELLEU A RUBÉN GARCÍA, SECRETARI DE LA JUNTA SORTINT

LA RETIRADA DE L’ORNAMENT PERMETRÀ IDENTIFICAR LA 
REPARACIÓ ADEQUADA DEL PONT DE LA C-31 A MARTÍ I  PUJOL

Rubén García és el primer assegut  per l’esquerra. Foto: FAVB

El Departament de Territori ha informat  
que està en contacte amb l’Ajuntament de 
Badalona perquè procedeixi a la retirada 
de l’estructura metàl.lica ornamental, que 
és de titularitat municipal, del pont de 
la C-31 per l’avinguda Martí i Pujol, per 
poder completar l’examen de l’estructura i 
establir les actuacions de reparació perti-
nents. Mentrestant, es mantindrà tancat el 
pas per als vianants per seguretat.  El di-
jous dia 3 d’octubre es va haver de proce-
dir a tallar-lo, arran d’uns despreniments 

En el procés de renovació dels lideratges 
que aplica a les entitats i el partits polítics, 
el dijous 9 d’octubre li va tornar el torn a 
la Federació d’Associacions de Veïns de 
Badalona (FAVB). Els delegats de les asso-
ciacions acreditades van votar a 7 de les 11 
persones de la candidatura, per establir la 
seva prioritat. No era una elecció amb cap 
possible sorpresa, donat que els membres 
de la junta han de ser 11. El que sí s’establia 
era el suport a cada persona. En una reu-
nió posterior a l’’assemblea, d’entre les 11 
persones es va triar qui exercia la presidèn-

de formigó a la part inferior del tauler de 
l’estructura. que consta de tres trams. La 
incidència es va produir en el tram que té 
ús exclusiu per als vianants. El Departa-
ment va avaluar la incidència i va deter-
minar com a possible causa l’oxidació 
puntualdel ferrallat de les bigues. El man-
teniment d’aquests passos és de titularitat 
de la Generalitat, segons recull un contrac-
te específic de conservació d’estructures i 
en el programa de gestió d’estructures del 
Departament

cia. El nou president de la FAVB ÉS Rubén 
García Marín,de l’AV de Sant Mori de Llefià, 
que fa set anys que N’és membre de la junta 
de l’entitat.  En general, es tracta d’un relleu 
continuïsta. Es mantenen 9 de les persones 
de l’equip anterior i s’hi incoporen Francesc 
Castillo, de l’AV de Coll i Pujol, i Andreu 
de Cabo.,de Canyadó. No s’hi han presentat 
Sigfrido Ramos i Mariano Monge. De les 40 
associacions federades, van votar-ne 26. El 
jja ex president Julio Molina formarà part de 
la junta, .però dedicarà majoritàriament les 
seves energies a la presidència de la CEAV.

El sindicat majoritari, la PSU, apunta a recursos humans 
com el culpable del “col·lapse” de l’Ajuntament

L’equip de la PSU en una  imatge pròpia

Concloure l’estabilització i incrementar els sous, prioritats del líder de la formació

La Plataforma Sindical Unitària (PSU) ha 
revalidat la seva victòria en les eleccions 
sindicals de l’Ajuntament. Jordi Magret,  
líder de la PSU, manté que no s’ha variat 
respecte del sindicat hegemònic, però sí es 
marca un punt d’inflexió respecte del sin-
dicat majoritari. La PSU passa de 14 a 18 
delegats,dels 36 que estaven en joc.CCOO 
n’obté 8;la UGT, 6; SIP-Fepol, 4 i CATAC 

desapareix.  En el moment de tenir aquesta 
conversa, Magret n’està pendent de si cau 
el 19, i comparteix que acaba de trucar 
l’alcalde per demanar-li una entrevista. Fi-
nalment, es queden en 18. Repassem les 
seves inquietuds, que, pels resultats, coin-
cideixen en gran mesura amb la de la plan-
tilla. Parlem de l’actualització de la Relació 
de Llocs de Treball (RTL), però insisteix 

que calen “prèvies” per tenir la fotografia 
real abans d’abordar-la. Manté que és ur-
gent pactar un increment de retribucions “Si 
realment es vol talent, s’han de millorar els 
sous. No es pot parlar d’excel·lència amb 
aquestes retribucions” 

25 anys sense oposicions.
Completar el procés d’estabilització també 
cou. Després de 25 anys sense cap convo-
catòria d’oposició, amb un percentatge d’in-
terinatge molt alt, l‘estabilització permetrà, 
defensa, actualitzar la fotografia des de la 
que partir. Al juliol s’havien estabilitzat les 
150 primeres posicions, dels grups A1 i 
A2. “Segons el calendari programat per Re-
cursos Humans, el dia 4 d’octubre s’hauria 
d’haver acabat tot el procés”, i encara falta 
completar-ho amb unes 250 persones més. 
I focalitza “el col·lapse” de l’Ajuntament en 
“la inoperància del departament”. En aquest 
punt també comparteix, i tem, que moltes 
persones quan consolidin la plaça, marxa-
ran de l’Ajuntament. 
La crítica també va cap a la figura del nou 

gerent “No era el perfil, i ha comès greus 
errors, amb alguns comunicats i amb les 
declaracions en una entrevista”. “Després 
d’un any i mig del nou govern, estem igual 
o pitjor. Contractació no funciona perquè 
Recursos Humans no funciona”.
El proper, i anunciat per aquest diari, salt del 
primer tinent d’alcalde Juan Fernández a la 
política catalana, el percep com “una opor-
tunitat de reorganització orientada”, insisteix, 
“a encarar tot els processos de contractació, 
primer,  de nou personal que cal a la casa 
gran”. Una casa gran encara poc dimensio-
nada. Actualment hi ha uns 1.250 treballa-
dors i treballadores i en faltarien uns 600 
per equiparar-nos, per exemple, a la plantilla 
de l’Ajuntament de Terrassa, que amb 1.800 
persones atèn una població similar a la de 
Badalona.  “No som competitius, per incen-
tius, per sobrecàrrega, per una organització 
nefasta i per la impossibiliat que promocio-
nin els millors”. “Durant 20 anys en aquest 
Ajuntament ha hagut una orientació partidis-
ta de la gestió dels recursos humans, que ha 
portat al desgavell absolut” 





vinculades als actes més celebrats per les famílies for-
men part d’un segon paquet, gestionat des de Badalona 
Cultura. És el cas dels 675.000 euros per a la cavalcada, 
el campament Reial, que torna al Parc de Montigalà, i 
l’arribada de Ses Majestats en helicòpter a l’Estadi Muni-
cipal. Aquest ens tamé gestionarà la posada en marxa de 
la màgica Casa de Papa Noel, a l’Escorxador (190.000 
euros). Finalment, Rebasa ha adjudicat per uns 80.000 
euros  les tasques de producció de l’encesa  de llums i 
la producció de la  fira gastronòmica del Gorg .

Les dades que van desvetllat els diferents contractes 
gestionats des de l’Ajuntament de Badalona, Badalona 
Cultura i Rebasa sumen, de moment, una despesa com-
promesa propera a l’1,7 milions d’euros. La partida més 
gran és d’uns 740.000 euros adreçada a la il·luminació 
del Nadal, que comptarà amb 1.132 punts de llum i uns 
dos milions de bombetes led arreu de la ciutat. L’acte 
d’encesa de la ciutat, que incorpora arribar a més fa-
rris i il·luminar el Passeig Marítim, està programat per 
al divendres dia 15 de novembre. Totes les activitats 

Badalona ja té compromesa una 
despesa d’1’7 milions d’euros 
en activitats de Nadal

Els actuals estatuts de la so-
cietat Marina de Badalona, 
SA, que té la concessió de la 
gestió i l’explotació del Port de 
Badalona, estableixen que el 
president del Consell d’Admi-
nistració serà sempre l’alcalde 
o alcaldessa de la ciutat. I que 
les dues vicepresidències re-
cauran en un representant de 
la Generalitat i un de l’Ajunta-
ment. Aquesta premisa va im-
pedir situar en la vicepresidèn-
cia de la societat, tal i com volia 
el PSC - que ara disposen de 
vuit membres dels 14 consell- 
el primer secretari i  president 
del grup municipal del PSC a 
Badalona.  Per no endarerrir la 
renovació del consell d’admi-
nistració,  que es va reunir el 

Revisen els estatuts de 
Marina Badalona per 
poder fer vicepresident a 
Fernando Carrera (PSC)

dijous 3 d’octubre, es va deci-
dir actualitzar-lo amb la norma 
vigent i estudiar la modificació. 
En la reunió, es van substituir 
els càrrecs del govern d’ERC 
pels d’Illa. De manera que el 
president del Consell d’Admi-
nistració és l’alcalde Albiol, 
la vicepresidenta primera és 
Susi López, directora general 
de Transport i Mobilitat i el vi-
cepresident segon, l’exregidor 
popular Ramon Riera Macià, 
que ja ho era. Entre d’altres, s’hi 
ha incorporat la nova directora 
general de Ports, Esther Roca, 
el nou secretari d’Infraestructu-
res i Mobiliat, Manel Nadal, i el 
nou director general de Política 
Marítima i Pesca Sostenible, 
Toni Espanya. 
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Arriben els Badabons!
La campanya “Badabons”, els vals des-
compte a aplicar en comerços i restaurants 
de proximitat, i també en algunes parades 
dels encants, estarà activa fins el 22 de no-
vembre. L’Ajuntament ha injectat 400.000 
euros, l’import més alt que s’ha destinat 
mai a la ciutat per a una iniciativa de di-
namització del comerç local, a la iniciati-
va, que permetrà injectar fins a un milió 
d’euros en el comerç local. Els bons de 
descompte serviran per cobrir el 40% del 
preu de les compres que es facin, havent 
d’assumir el comprador el 60% restant. 
Per comprar els bons, cal tenir més de 18 
anys, accedir al web www.badabons.cat i 
registrar-se. Després ja es poden adquirir 

amb un import mínim de 10 euros i màxim 
de 100 i sempre en múltiples de 10, pa-
gant el 60% del valor, mentre que l’import 
restant el subvencionarà l’Ajuntament de 
Badalona.  La Federació de Comerç de 
Badalona celebra la mesura, que es va 
interrompre la campanya anterior. Des del 
PSC recorden que la incorporació dels re-
cursos d’aquesta campanya els van pactar 
amb el PP, que no tenia previst tornar a 
engegar-la. L’origen dels “Badabons” pro-
vé de la regidoria de Torrents en el govern 
Guijarro. S’ha habilitat un punt presencial 
a l’Oficina de Turisme per facilitar l’accés a 
la campanya amb les persones amb menys 
habilitats digitals.
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“El 2024 havia de ser 
l’any de la transformació 
d’Albiol i serà el de 
la gran decepció”

Entrevistem a 
Fernando Carrera,
primer secretari 
del PSC a Badalona 

Fernando Carrera és, des de fa unes 
setmanes, el primer secretari del PSC 
a Badalona i, des de l’estiu, el presi-
dent del grup municipal socialista. 
Conegut per les seves aparicions en 
tertúlies als mass media i per la seva 
vinculació amb Manuel Valls, és des-
conegut al carrer. Ho sap, i l’està tre-
pitjant jornada rere jornada.  El seu 
acostament a Jaume Collboni i el can-
vi de domicili a Badalona fa que Guija-
rro el fitxi. Aquesta és la seva herència 
política. Si l’hem vist amb líders d’al-
tres formacions, era per la seva feina 
de consultor.  Té ganes de desmuntar 
aquests fantasmes. Treballa per retor-
nar la dinàmica i la il·lusió a l’agrupa-
ció. Assegura que demostrarà que és 
capaç de ser útil per a la ciutadania 
davant d’una majoria absoluta. Amb 
34 anys, està cridat a ser la cara del 
socialisme durant els propers anys, i 
assegura, recuperarà l’alcaldia. 

Repassem els antecedents. Com entra 
en política i com arriba a l’espai so-
cialista?
El meu recorregut és molt fàcil. Començo 
dins del moviment associatiu a la Universi-
tat de Barcelona. Estudio EADE i començo 
dins del món del debat universitari, en el 
que m’estreno com a campió de molts tor-
nejos d’oratòria des de molt jovenet, des 
dels 18 anys.

Com l’Albert Rivera
Però bastant millor, tinc més premis que ell. 

(...)
Començo a donar formació com a entre-
nador d’oratòria del debat. Entro en el món 
dels debats i evidentment, en el món dels 
debats polítics. 

L’habilitat evoluciona cap a una feina
Sí. Després monto una consultora d’asses-
soria política amb tres socis d’àmbits molt 
diferents i això ens permet treballar per a 
molta gent. Per això molts vegades treuen 
fotos meves amb líders de diferents partits, 
però jo allà estava treballant-hi.

I fa el pas a les tertúlies.
Exacte. Passo per molts platós i estudis 
mentre mantinc les consultoris. Vaig a un 
programa que es diu Comecocos on la Mer-
cedes Milà i l’Albert Rivera feian de jurat. 
D’aquí que ens vinculin tant. Vaig al FAQs. 
Faig diferents temporades al programa del 
Risto.

L’alcalde Albiol no ha estat el primer 
llavors?
El primer vaig ser jo.

Seguim.
Vaig fer molta tertúlia política i en el seu 
moment el Manuel Valls em ve a buscar i 
me diu que vol fer un projecte a Barcelona. 

“Els actius de 
l’agrupació actual 
del PSC no són els 
històrics”

Hi treballem i hi entro la candidatura com a 
independent. I es crea “Barcelona pel Can-
vi” en la que Ciutadans s’hi integra. Però el 
candidat és Manuel Valls. No Ciutadans.

I d’aquí fa el pas al PSC
Feia temps que parlava amb el PSC i em 
diuen que necessiten algú per treballar amb 
el Collboni. Fem una molt bona relació amb 
ell i acabo militant.

Me diu que el primer carnet polític que 
ha tingut mai és el del PSC?
El segon. Primer estava al partit de Valls. En 
aquell moment, m’arriba l’acta de regidor de 
Barcelona i decideixo no agafar-la. Podria 
haver estat regidor de Barcelona, satèl·lit 

del PSC i no ho faig. En això que vinc a viu-
re a Badalona. El que era alcalde en aquell 
moment, Rubén Guijarro, em demana que 
em posi aquí i deixi Barcelona. I com a op-
ció personal prefereixo fer el meu projecte 
de vida complet aquí.

Per la militància històrica del PSC és 
algú que ve de fora
Els actius de l’agrupació no són els his-
tòrics. Badalona té un gruix de militància 
que fa quinze anys que no apareix. La mi-
litància actual està amb mi.

L’assemblea em va semblar una mica 
deslluïda, sense logo del partit, sense 
ningú de la nacional, amb poca gent.
Vam tenir algun problema amb la logística 
i a qui havia de venir de la nacional li van 
agendar a última hora un canvi d’alcalde 
a Palafrugell. Havíem de fer via. Ja vindrà 
algú un altre dia, amb actes de més projec-
ció pública. No li dono més importància.

El PSC de Badalona es desmobilitza 
després de l’etapa Jordi Serra?
Probablement, però jo no hi era. Trobo la 
militància que trobo i en aquests mesos 
s’ha afiliat més gent que en els darrers cinc 
anys.

Podem parlar d’efecte Pedro Sánchez 
i Illa?
La tendència és bona. Però aquí a Badalona 

“Aquí a Badalona hi 
ha una dissociació 
molt clara entre el 
vot català i el local”



tothom dissocia el vot català del vot local.
.
Després del desastre de maig del 2022 
es va fer una diagnosi sobre què havia 
passat?
Hi ha una part de mèrit d’Albiol, que es va 
saber ubicar molt bé amb el missatge del 
badalonisme. I una part de demèrit dels al-
tres. La ciutadania no va entendre el que va 
passar en aquell any i mig. Una conclusió 
important és que no hi poden haver man-
dats de divuit mesos, perquè els projectes 
transcendeixen els mandats. Ara Albiol por-
ta el mateix temps que el que vam governar 
nosaltres. I mireu que està passant. Segons 
Albiol, l’any 2024 havia de ser l’any de la 
transformació i serà l’any de la decepció.

Què espera el PSC de Pallars de Ba-
dalona?
A mi el Salvador sempre m’ha dit que a 
Badalona s’ha fet una aposta a mig termini 
amb una persona, i que sóc jo. 

Quina és la primera fita?
Cohesionar el partit per recuperar l’alcaldia. 
I ho tindrem. 

He pogut sentir que ha pogut dir, amb 
més optimisme que realisme, que vo-
lia guanyar les eleccions?
Volem recuperar l’alcaldia, que no és el ma-
teix. Vull treure-li la majoria a Albiol. Sóc 
molt conscient del punt de partida. I també 

que puc tornar a ser el proper alcalde. La 
falta de rigor l’erosionarà. 

Es coordina amb la resta d’oposició? 
Jo no crec en els fronts comuns, que ca-
dascú treballi segons el seu estil. Quan tin-
guem els resultats, ja en parlarem. 

Quin és el seu estil?
Fer oposició dura i política útil. Segurament 
sóc el que més critica l’Albiol quan cal i 
també el que es capaç d’arribar a pactes 
per aconseguir coses per a la ciutat, per a 
les persones, per millorar la seva vida. La 
perícia política no la demostres quan ets 
necessari, sinó quan no ho ets i ets capaç 
de decidir.

Per exemple, què es pot atorgar?.
En la negociació dels pressupostos, vam 
aconseguir coses importants. Ara estan 
al carrer els bons consums. S’han posat 
400.000 euros al pressupost per nosaltres. 
Ells no volien fer-ho. També hem dotat de 
recursos el Servei d’Atenció a la Dona. Tre-
ballem perquè per la temporada vinent hi 
hagi servei de vigilància més mesos que els 
inclosos en la temporada de bany oficial. 
També més recursos per al bany adaptat...

El vostre projecte.
Ens hi posarem en uns mesos. Ara toca la 
revolució del sentit comú. Anem a posar 
seny, a superar els blocs i les diferències. 

Aplicar el seny des de la qüestió del que 
es bo i mportant  per a la ciutat. I després 
vindrà la revolució del projecte, que no es   
treure pit per posar quatre totxanes. 

Tot superant l’eix seguretat i neteja? 
Sí, evidentment. Albiol ens porta cap aquí 
sempre. Badalona té un problema de segu-
retat, sí. L’àrea metropolitana té un problema 
de seguretat, també.  Ara que governa ell, la 
culpa és de Pedro Sánchez. La mala notícia 
per a Albiol és que la llei és igual a tots els 
municipis, i  que les dades són pitjors aquí, 
i això ja és un tema de model. S’han incre-
mentat en un 10% els delictes. La solució 
al problema no és només la porra, ni una 
piulada. La seva gran fita és alhora el seu 
gran fracàs.

Proposar solucions simples a qües-
tions complexes?
La seguretat està vinculada amb la pobresa. 
El model a curt termini no pot ser la porra, 
sinó polítiques socials. Evidentment, cal ser 
contundent. Però treballar amb projectes 
d’igualtat d’oportunitats. I no els tenim.
 
Quant a la neteja
Desitjo que el nou contracte funcioni quan 
abans millor per a tots i totes. I ja està. Hem 
fet notícies de processos normals en qual-
sevol ajuntament.

Per vostè, quin és el principal pro-

blema a la ciutat?
L’Habitatge. Però a fons, analitzant totes les 
variables. No fent un titular dient que es 
construiran 200 pisos. Benvinguts siguin, 
els 200 pisos. Però cal analitzar i proposar. 
No es pot gestionar a toc de xarxes socials.
 
Vostè també li’n dóna importància, a 
les xarxes. I a estar pel carrer.
Ell té la seva força ensenyant contenidors 
cremats i jo vinc del món de la comunica-
ció, de fer altres coses. Ara bé, nosaltres 
tindrem a punt un projecte i la ciutadania ho 
agrairà, malgrat que es valori que la mètrica 
de votar és una altra.

Vol tractar la ciutat amb menys pater-
nalisme i populisme, fent el mateix?
Nosaltres estem cada dia a peu de carpa al 
carrer, escoltant els problemes de les per-
sones. Però una cosa tinc clara: tinc tres 
respostes. La primera és “d’acord” . La se-
gona “no ho sé”.  I la tercera “no pot ser” 

Creu que ha hagut massa sí a totÇ?
Sí, i torno a insistir. La decepció davant dels 
incompliments farà que Albiol s’erosioni 
i jo estic construint un alternativa creïble, 
amb projecte i amb una capacitat demos-
trada d’arribar a acords. Albiol té molt vot 
prestat  per haver dit a moltes coses que 
sí, sense abordar els temes amb maduresa. 
Nosaltres constatem que hi ha una adminis-
tració destruïda que tampoc no està atenent.
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ara, s’ha valorat revisar el calendari d’aquest sector 
de població. Aclareix que s’ha trobat virus de la pòlio 
que es pot reproduir arran de la vacuna que se sub-
ministra per via oral, molt eficaç i barata, però que 
no és la que s’administra a Occident. Aquesta vacuna 
oral amb virus viu en alguns casos pot desenvolupar 
la malaltia, i és aquest el que s’ha trobat. Sobre l’any 
2000 a Espanya ja se fa servir la variant de les quatre 
dosis punxades als 2, 4 i 6 mesos, que té una quarta 
dosi sobre els  6 anys, que es la que ara s’inocula.

Salut ha fet una crida a vacunar tots els nens de 6 a 8 
anys amb la quarta dosi contra la pòlio, després que 
s’hagin trobat restes del virus en les aigües residuals 
de l’EDAR Besòs. Carlos Rodrigo, Director de Pedria-
tria de l’Hospital Universitari Germans Trias i Pujol, 
subratlla que “les nostres criatures estan molt ben 
protegides”.”Preocupació zero, però aquesta troba-
lla és una gran oportunitat per posar aquesta dosi”. 
Comparteix que en pandèmia va haver reducció de la 
vacunació d’alqunes malalties gairebé erradicades. I 

Salut reitera que la crida a la 
vacunació de la pòlio és una  
oportunitat per posar la quarta dosi

La població vulnerable 
rep des del 7 d’octubre un 
SMS per vacunar-se de la 
grip i de la COVID-19

L’alcalde de Badalona, Xavier Garcia Albiol

Esquerdes de l’edifici del carrer Granada

El dia 9 de desembre en els Jutjats de l’Au-
diència Provincial de Barcelona hi haurà la 
primera sessió del judici del conegut com 
“cas de les antenes”, que demana a l’alcal-
de Xavier Garcia Albiol dos anys i 10 mesos 
de presó, inhabilitació per a càrrec públic 
durant deu anys i una multa de 9.000 euros. 
Acusació refermada per Fiscalia després 
que el 2023 es fessin les lectures de des-
càrrega per part de les defenses. Es mante-
nen, llavors, els càrrcs per un suposat de-

Abans que acabi aquest mes d’octubre, 
l’alcade s’ha compromés a seure amb la 
Comissió d’Urbanisme del Progrés per pla-
nificar les actuacions que aboquin a dig-
nificar el barri. La diagnosi feta per aquest 
grup recull la necessitat que el Mercat Tor-
ner, remodelat i adequat,sigui l’epicentre de 
la dinamització que requereix el territori. 
Aquest moment de presentació del treball 
ha coincidit amb la crisi produïda fa unes 
setmanes quan de manera urgent des de 

licte continuat de prevaricació urbanística i 
ambiental i omissió del deure de persecu-
ció de delictes sobre tres persones electes 
– Xavier Garcia Albiol, Miguel Jurado, re-
gidor de seguretat del govern Albiol i Oriol 
Lladó, responsable d’Urbanisme a partir del 
2015- , l’exgerent d’Engestur Tomás Vizcaí-
no i dues persones més de l’administració 
local. Els fets arrenquen del 2012 i totes les 
parts s’enfronten al procés amb molta tran-
quil·litat, tot insistint en la desproporciona-
litat de les penes demanades .

l’Ajuntament s’anunciava la necessitat de 
tancar el mercat per greus deficiències es-
tructurals. Passat el que la presidenta de la 
junta del mercat, Olga Viltró, defineix com a 
“setmana tràgica”, apel·la a la calma empa-
rada en els resultats d’un estudi encarregat 
pel mercat per conèixer la gravetat o no de 
lla situació. “L’estudi és per no posar-nos  
ni nosaltres mateixos ni a la clientela. en 
risc”.  A l’espera de conèixer l’informe mu-
nicipal, l’activitat continua 

LA FISCALIA MANTÉ LA PENA DE DOS ANYS DE PRESÓ I 10 ANYS
D’INHABILITACIÓ PER A L’ALCALDE ALBIOL PEL “CAS DE LES ANTENES”

EL PROGRÉS S’ASSEURÀ AMB L’ALCALDE ABANS QUE ACABI EL MES 
D’OCTUBRE PER COMPARTIR EL SEU DIAGNOSI SOBRE EL BARRI

Eva M. Gómez - redaccio@diaridebadalona.com

Salut ha posat en marxa 
la campanya de vacu-
nació contra la grip i la 
COVID-19, dirigida es-
pecialment a persones 
grans, amb risc de patir 
complicacions de salut o 
de transmetre la malaltia. 
Com a novetat, el Bar-
celonès Nord és objecte 
d’una prova pilot per in-
crementar la cobertura va-
cunal, tot reforçant l’acces-
sibilitat i incrementant els 
missatges de crida. Des 
del dia 7 d’octubre, les per-
sones de 60 a 79 anys, les 
persones amb condicions 
de risc de 12 a 59 anys, 
els infants de 6 mesos a 
5 anys i els infants amb 
condicions de risc de 5 a 

11 anys estan rebent un SMS en què 
se’ls dona dia i hora per vacunar-se 
en el CAP Doctor Robert.  Als adults 
se’ls vacunarà de grip i COVID-19; 
als infants només de grip seguint les 
recomanacions vigents. A banda de 
les persones que rebran el SMS, po-
dran anar a aquests punts les emba-
rassades i col·lectius a qui també es 
recomana la vacunació com policies, 
bombers, personal de protecció civil 
i  docent, entre d’altres. No cal que hi 
vagin amb cita prèvia, i poden anar-
hi preferentment de 16 a 19 h. 
Els missatges es van començar  a 
enviar el dia 7,  però els centres com 
a punt de vacunació poblacional 
(PVP) no obriran fins al 14. Si una 
persona  rep l’SMS per anar al PVP 
però no li va bé, també pot demanar 
hora i vacunar-se al seu CAP de re-
ferència. 
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L’artista Gerard Sala serà homenatjat Ba-
dalona, la  seva ciutat d’adopció. Es po-
sarà el seu nom a un equipament cultural 
o educatiu, s’organitzarà una retrospectiva 
de la seva obra en una sala emblemàtica 
i es restaurà l’escultura La Porta del Mar, 
situada al carrer de Sant Anastasi. També 
s’ establiran converses amb els hereus de 
l’artista per què cedeixin una part repre-
sentativa de la seva obra al Fons d’Art de 
la ciutat. Aquests són els acords inclosos 
en la moció que es va aprovar en el ple 
de l’octubre. L’oposició va arrencar una 

L’oposició arrenca l’abstenció 
del PP i avança la moció que 
demana homenatjar Gerard Sala 

abstenció al PP, molt reticent inicialment a 
donar curs a aquestes demandes apel·lant 
a la necessitat de fer una reflexió “sobre els 
molts que mereixen un reconeixement”.  
ERC havia presentant la moció en nom del 
cercle més proper de Sala,  els seus  fami-
liars i  amics artistes i contemparis, com 
qui va parlar en el ple, Josep MariaTeixidó 
i Camí, qui  el juliol de 2023 va exposar 
una retrospectiva de la seva obra a la ciu-
tat. Un any després, el juliol de 2024 moria 
Sala. Al novembre havia estat guardonat 
amb el  premi Singladura, d’Òmnium.

La 50ª edició de Filmets Badalona Film Fes-
tival es farà del 18 al 27 d’octubre de 2024. 
Serà una edició molt especial ja que servirà 
per commemorar aquestes 50 edicions, cita 
rodona que fa de Filmets el festival de curt-
metratges més antic d’Espanya. 
El festival, que enguany té com a lema “Els 
50 més curts”,  va començar a caminar 
l’any 1969 amb el nom de 1ª Biennal de 
Cinema Amateur, d’àmbit estatal. Com a 
elements diferenciadors d’aquesta edició 
tan especial,  destaquem tres fets. El pri-
mer, que durant tot el festival, una Venus 
romana gegant (símbol del festival) presi-
dirà l’entrada del Teatre Zorrilla. El segon, 
per impregnar un to més festiu, l’entrada 
en algunes sessions s’acompanyaran 
d’una batucada. I el tercer, la incorporació 
de la Sessió Retrovisor,  que projectarà una 
selecció de curtmetratges antològics de la 
història del festival. Serà el 19 d’octubre al 
Zorrilla, a les 21 h, i recupera un saborós 
grapat de peces significatives de la història 
del certamen .

La 50 edició de Filmets projectarà 255 
curmetratges al Zorrilla i també al Círcol
La sessió obre amb”The one note man”, seleccionat als Oscars

El Festival d’Arquitectura 48h Open 
House Barcelona permetrà descobrir el 
cap de setmana del 27 i 28 d’octubre 
diferents edificis que difícilment po-
dem visitar en d’altres ocasions. Seran, 
entre d’altres, la Torre Vela del Col·legi 
Cultural, BDN Lab, la Casa Garriga, o 
la Casa Leo.  També podrem admirar 
patrimoni com Sant Jeroni, el Museu 
o la Casa de l’Heura. Com a itineris, en 
aquesta edició, la 15, ens proposen un 
recorregut estructurant de la ciutat, l’eix 
de les Olímpiades (pavelló-canal) i un 
altre que explica la ciutat a través de les 
seves rieres. En algunes propostes cal 
inscripció prèvia en el portal del Festival 
(https://48openhousebarcelona.org)

El 27 i 28 
d’octubre, torna  
a Badalona el 
48h Open House

ELS CREADORS DEL GRAN MANTELL, EXPOSICIÓ INCLOSA EN EL
 MANIFESTA15,  CONDUEIXEN DOS TALLERS FAMILIARS 

David Simon i Blanca Galindo, els dos ar-
tisges que es presenten com a Leafhopper 
i que exposen el Gran Mantell en el Centre 
Cultural El Carme, conduiran  dos tallers 
familiars que expliquen el concepte de la 
seva mostra.  El primer serà el diumenge 13 
d’octubre, a les 12 del migdia, i és un taller 
de recollida de residus i posterior creació 
de peces de ceràmica. Ho faran  Leafhopper 
i Carlos Jiménez Cenamor, DelAmorYlaBe-
lleza, artista de la ceràmica que ha elabo-
rat peces incloses en l’exposició. El segon 
taller s’ha programat per al diumenge 3 de 

novembre, també al migida, i la seva temà-
tica serà la recollida de residus i la posterior 
creació de peces de Macramé., expressió 
artística també inclosa en el Gran Mante-
ll. En aquest cas, ABHA Studio, artista del 
macramé, acompanyaran David i Blanca.  
Les activitats es reserven directament des 
de l’aplicació app de l’Agenda Cultural de 
Badalona i formen part  del programa del 
festival Manifesta15 que està dinamitzant 
culturalment Barcelona i la seva àrea me-
tropolitana durant aquest tardor. El Gran 
Manell es pot visitar fins el 24 de novembre.
 
. 
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La Sessió Oficial Competitiva té 25 ses-
sions en les que s’emetran 212 pel·lícules, 
repartides en 4 seus Dues a Badalona: el  
Zorrilla i El Círcol, que es recupera com a 
seu oficial. A més de l’Institut français i els 
cinemes Castellet de Sant Boi de Llobregat.

La Sessió Inaugural serà el divendres 18  
d’octubre a les 20 al Teatre Zorrilla i en 
aquesta gala es projectarà el curt “The one 
note man” que va ser candidat en la darre-
ra edició dels Oscars de Hollywood. i té 
un palmarès impressionant 



El Teatre Zorrilla acull el diu-
menge, dia 13, a les 19h, la 
reposició del musical “El 
cant dels obrers” amb mo-
tiu de la commemoració del 
200 aniversari del naixement 
d’Anselm Clavé. La Socie-
tat Coral La Badalonense 
el posa en escena sis anys 
després d’haver-lo estrenat 
en un altre aniversari, els 
160 anys de fundació de 
l’entitat. Ara, torna amb nou 
repartiment i una orquestra 
renovada, i amb la direcció 
d’escena del seu autor, l’es-
criptor badaloní Albert López 
Vivancos  (amb la composi-
ció musical de Juan Carlos 
Márquez).  López Vivancos  
recorda que es tracta d’una 
obra que compta amb una 
orquestra de 22 músics i 
més de 50 persones en esce-

El musical “El cant dels obrers” 
torna al Zorrilla pel 200è  
aniversari d’Anselm Clavé

L’expresident Quim Torra farà 
el dimarts 15 d’octubre a La 
Badalonense la conferència “Si 
la llengua falla, fallarà tot”. La 
frase que dona títol a la ponèn-
cia , que forma part d’un cicle 
impulsat per l’oficina del pre-

L’expresident Quim Torra 
fa a La Badalonense la 
conferència sobre“Si la 
llengua falla, fallarà tot” 

sident, és una cita del mestre 
Pompeu Fabra,  que es refereix 
a la llengua com a pilar de la 
cultura catalana.  L’acte serà a 
les 19 hores i a Badalona està 
impulsat per La Badalonense, 
Òmnim i les Anastàsies. 

na, entre els  9  solistes i el cor que 
fa de poble. Recorda la vinculació 
d’Anselm Clavé, que venia molt per 
Badalona, diuen que enamorat d’una 
noia d’aquí. El musical retrocedeix a 
la Badalona de mitjans del segle XIX, 
quan  artesans i  obrers es reunien 
als cafès per parlar de les precàries 

condicions laborals. Recorda els 
inicis del moviment obrer català, 
i de la fundació de La Badalo-
nense,  vinculat  als cors clavé. 
“En aquesta comèdia,  sí que 
apareix la suposada noia i sen 
fan moltes referències a Clavé”, 
ens avança López Vivancos. 

L’AGENDA CULTURAL BADALONINA DELS PROPERS DIES!

Dissabte 12 d’octubre
Concert
Hotel Cochambre
A Sarau 08911 (23.55h)

Dimecres 23 d’octubre
Una castanyada de por amb 
Joan de Boer 
Biblioteca de Pomar (17.30h)

Dissabte 12 d’octubre
Concert 
Quimi Portet  
A Estraperlo (22.30h)

Dissabte 19 d’octubre 
Trobada Voluntariat i Jornada de 
Portes Obertes 
Can Banús (11h)

Divendres 11 d’octubre
Teatre
Solar, de Mos Maiorum  
Al Teatre Zorrilla (21h)

Dimecres 15 d’octubre 
Cicle novel·la històrica 
El Hereje, de Miguel Delibes
Espai Betúlia (19h)

Dissabte 19 d’octubre
Biblioteca al carrer
Els colors de la tardor
Plaça de la Dona (10:30h)

A ballar swing!
A partir d’octubre
Círcol Catòlic, els dimecres
 en diferents horaris segons nivell

CULTURA 17Eva M. Gómez - redaccio@diaridebadalona.comDel 11/10 al 24/10/2024



C. Francesc Layret, 120 baixos - tel. 93 384 08 69 Fax: 93 384 20 45 - 08911 Badalona - info@gestorialafarga.com

Gestoria Administrativa
Assessoria d’Empreses
Assessoria Jurídica

Especialistes en el sector del transport i vehicles



Club Joventut Badalona 
temporada 2024 - 2025
Lliga Femenina Endesa





Club Joventut Badalona 
temporada 2024 - 2025

  Lliga Endesa - Eurocup



Dissabte a les 19:00h, la Penya lluitarà 
per buscar el primer triomf de la seva 
història a la pista del Celta, equip que ha 
anat millorant molt al llarg de les últimes 
temporades. El conjunt local va caure en 
el debut a LF1 per 20 punts a la pista de 
l’Estudiantes, però compta amb jugado-
res de gran nivell com Cooper, Samson 
o Sila.
La Penya, per la seva banda, ha estat 
mostrant un gran rendiment recentment, 
amb un joc dinàmic i ràpid. L’equip confia 

en la seva jugadora estrella, Coulibaly, 
que ha estat determinant en els darrers 
partits. La seva capacitat per executar 
jugades ràpides i el seu domini al pal 
baix són factors que poden marcar la di-
ferència. Les verd-i-negres van competir 
més del que s’esperava en un inici con-
tra el València. Si es juga amb la mateixa 
intensitat i el joc coral ofensiu, sumat al 
rendiment ofensiu de més jugadores, la 
primera victòria a la nova categoria no 
hauria de trigar gaire en arribar. 

Amb Van der Vuurst de titular, 
intranscendent total però amb la 
confiança de Miret, la Penya va 
patir de valent per superar a un 
Trefl Sopot (73-78) que va arribar 
a guanyar de 8 a finals del tercer 
quart. Un joc lent, amb poc ritme 
i sense solucions en atac estàtic 
portava al conjunt verd-i-negre a 
complicar-se el matx. La sensació 
era que el Joventut era molt mi-
llor, i que tard o d’hora, el parcial 
a favor hauria d’arribar. Però al 

Victòria múltiple a l’Eurocup

tercer període la Penya només no 
havia anotat cap cistella en joc en 
set minuts de quart, i els nervis 
i dubtes començaven a aparèixer. 
I quan l’assumpte semblava més 
complicat del que es podria ha-
ver arribat a pensar en un inici, la 
qualitat individual i experiència 
dels verd-i-negres va ser força 
major per capgirar el resultat. 
Amb un Robertson+Dotson inspi-
rats (38 punts dels 78), sumat a 
la determinació de Hanga, l’equip 

de Dani Miret suma la segona 
victòria a l’Eurocup i la primera 
de la temporada fora l’Olímpic.
La conclusió de la victòria, a 
part de sumar una més a la fase 
de grups, és que els jugadors de 
la casa han de donar una passa 
més, i que si l’anotació verd-i-ne-
gra només ha de passar per Dot-
son i Robertson, la temporada es 
pot fer molt llarga. Bons minuts 
de Gates anotant dos triples alli-
berats claus.

La Penya ha de guanyar per di-
ferents motius. El primer, tren-
car la dinàmica fora l’Olímpic i 
mostrar un joc alegre a pista. El 
segon, sumar el segon triomf 
i deixar enrere un rival que 
pot ser perillós per a la lluita 
Copa del Rei. I el darrer motiu, 
amb Hanga i Tomic ja dispo-
nibles, consolidar-se com un 
equip fort i sòlid dins la lliga.
El Casademont Zaragoza arri-

A Saragossa, canvi de 
xip (diumenge 17:00h)

Foto: penya.comFoto: penya.com

ba a la cita amb 1-1, compe-
tint fins als darrers minuts a 
la pista del Real Madrid amb 
els sublims Spissu i Dublje-
vic com a jugadors referents. 
La Penya haurà de controlar 
molt bé el binomi interior Du-
bljevic i Bango, físic i amb mà 
exterior (Dubi). Al perímetre, 
pólvora de Spissu i AJ Slaugh-
ter. També Yusta i Bell-Hayes 
(que va sonar per a la Penya).

La Penya buscarà la primera 
victòria a LF1 a la pista del Celta

Foto: penya.com
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Penya suma un triomf dels que recordaran 
quan comencin les eliminatòries pel títol
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Durant el primer període, la Penya va do-
minar el marcador gràcies al seu bon joc 
col·lectiu i aprofitant els errors del Valèn-
cia, màxim favorit al títol i recent campió de 
la Supercopa d’Espanya. A l’inici del segon 
quart, les jugadores dirigides per Jordi 
Vizcaino van mantenir el ritme del partit, 
fent mal a partit del joc interior gràcies al 
binomi Dembelé i Coulibaly, físiques i amb 
talent sota cistella. Amb el partit ajustat al 
màxim, la qualitat i experència de les locals 

Debut per a la història 
a Lliga Femenina 1

Foto: penya.com

va permetre que marxessin al descans amb 
un +7 a l’electrònic.
El tercer quart va començar amb una pujada 
de marxes fortes per part del València, que 
van ampliar la diferència al marcador. Cou-
libaly, referència màxima de la Penya, va 
continuar anotant i dominant les pintures, 
però insuficient per capgirar el marcador. 
Coulibaly, amb 29 punts i Dembelé amb 11 
punts, les jugadores més destacades del 
conjunt verd-i-negre

Tomic i Hanga són massa necessaris
El València doblega la Penya, tirant 28 cops més de dos, 
i capturant 26 rebots ofensius

Foto: penya.com

Des del començament, el conjunt de Pe-
dro Martínez va saber aprofitar l’absència 
d’Ante Tomic, essencial per a la Penya, 
dominant el rebot ofensiu, arribant fins 
a 26 rebots, el que és el mateix, que 26 
possessions d’atac extra. Encara que els 
verd-i-negres van començar millor amb 
un parcial de 4-11, els valencians van 
reaccionar ràpidament i van acabar el 
primer quart per davant (15-13). En el 
segon període, el València amb un Semi 
Ojeleye determinant, va començar a tren-
car el matx arribant al descans amb un 
favorable 34-24. La Penya va patir els 
problemes en atac estàtic, anotant només 

11 punts.
A la segona part, només el color blau 
sobre el parquet. Ni rastre del rosa. Els 
locals van ser totalment superiors i no 
van deixar que el conjunt badaloní tornés 
entrar a partit. Kaiser Gates va ser l’únic 
jugador de la Penya amb bona participa-
ció. Moltes pèrdues per part del Joventut, 
ben aprofitades pel València, que va tirar 
fins a 28 tirs de dos més.
Derrota per 80-64 i sensacions que la 
Penya continua patint molt quart surt de 
l’Olímpic. Feblesa i falta de caràcter, su-
mat a una irregularitat constant que, a la 
lliga i a Europa, es paguen massa car.
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La Penya perd a València però deixa 
molt bones sensacions 
amb una espectacular Coulibaly



C.F. BADALONA 25Del 11/10 al 24/10/2024 José Manuel Hernández - redaccio@diaridebadalona.com

 Foto: CF Badalona

Desfeta del Badalona 
a la Feixa Llarga (3-1)
Els escapulats encaixen tres gols en set mintus letals

El Badalona va sumar una nova derrota en la 
seva visita a l’Hospitalet. Els escapulats van 
caure malgrat dominar gran part del partit, en 
el qual li va faltar trobar la rematada a por-
teria. El més greu va ser que la derrota va 
arribar en set minuts de desgavell. Fassani 
va ser l’home més perillós dels badalonins 
amb xuts a porta a la primera part i també a 
la segona, poc abans del primer gol riberenc. 
Toni Larrosa va enviar una pilota al pal durant 
els primers quaranta-cinc minuts. Aquest va 
arribar al minut 65 en una acció de Sehou en 
la qual Juanvi no va estar gaire encertat. El 
porter escapulat no va tenir el seu millor dia. 
El segon gol va arribar en una centrada que 
es va empassar. La desconnexió escapulada 
va culminar amb el tercer gol riberenc a la 
sortida d’un córner. Amb el partit trencat, 
Pablo Ufano, el davanter menys mediàtic, va 
fer el gol del dubtós honor, un minut després 

d’haver entrat al terreny de joc. Amb aquesta 
derrota el Badalona suma quatre punts en 
cinc partits, molt lluny de l’ambició amb la 
qual es va iniciar aquest nou projecte. Diu-
menge visita l’Estadi el Mollerussa, amb 
l’obligació inexcusable de sumar els tres 
punts per sortir de la dinàmica en la qual es 
troba l’equip de Jordi López

Quatre partits sense guanyar
Amb aquesta derrota el Badalona suma ja 
qautre partits consecutius sense guanyar. 
L’única victòria en el que portem de curs va 
ser en el primer partit de lliga contra el Cer-
danyola (2-0). Els escapulats han perdut els 
tres partits disputats fora de l’Estadi; a Tona 
(2-1), a Nou Barris contra la Montanyesa (1-
0), i el de diumenge a la Feixa Llarga (3-1), 
un pbre bagatge per a un equip que hauria 
d’aspirar al títol de lliga.

Decepció a la parròquia escapulada
Els aficionats mostren el seu descontent al camp i a les xarxes socials

Penya Betulians

El decebedor inici de lliga del Badalona té 
les seves conseqüències entre els aficio-
nats. Durant el tram final del matx de diu-
menge a la Feixa Llarga aguns seguidors 
van mostrar el seu descontent amb l’actua-
ció de l’equip de Jordi López. Fins i tot es va 
produir alguna discussió pujada de tó entre 

membres de la penya Vetulians i el direc-
tor esportiu de l’entitat Marc Nogués. A la 
finalització del partit aquest descontent es 
va traslladar a les xarxes socials. Diversos 
seguidors, i fins i tot el perfil oficial dels 
Betulians, van mostrar el seu descontent 
per l’actuació de l’equip en el partit de diu-

menge i en el que portem de lliga. Nogués 
va ser l’epicentre de la diana després de l’in-
cident a la graderia. Jugadors i entrenador 
també van rebre crítiques. Molts d’aquests 
aficionats escapulats encara es pregunten 
el perquè de la destitució de Gerard Alba-
dalejo després d’haver arribat al play off. 

Diumenge el Badalona torna a jugar a casa 
en un partit per al seu futur més inmediat. 
Caldrà seguir l’ambient a la graderia.

Declaracions de Gerard Albadalejo
L’exentrenador del Badalona, Gerard Alba-
dalejo, ha parlat aquesta setmana amb els  
companys de Badalona Comiunicació. Al-
badalejo ha parlat dels motius pels quals va 
ser destituit. La relació amb el director es-
portiu Marc Nogués va arribar a un punt en 
el qual ja era insostenible. Albadalejo va fer 
esment al fet que durant la disputa del pas-
sat play-off, despréss que el president Mi-
guel Angel Sánchez li comuniqués el canvi 
de propietaris i l’arribada de Nogués ja va 
veure sitacions contradictòries, amb juga-
dors circulant per l’Estadi i filtració de noms 
de possibles fitxatges. Vista la situació, 
l’exescapulat va elaborra un informe dirigit 
als nous propietaris de l’entitat on expres-
sava la seva preocupació pels esdeveni-
ments que s’estaven produïnt. Albadalejo 
enten la decissió de la seva destitució mal-
grat no compartir-la. En aquesta entrevista 
Albadalejo parla de diversos jugadors pels 
quals desitjava la seva renovació, com el 
porter Craviotto, Gerard de Marco, Bioque, 
Jordi Ortega, Batanero o Carlos Martínez, 
però la manca d’entesa amb el nou director 
esportiu, no ho va fer possible. Albadalejo 
considera que Marc Nogués no el volia com 
a entrenador.
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Tercera victòria consecutiva del juvenil

Celebració a l’Alcoraz

Els nois d’Isaac Fabregat guanyen a Osca (2-3)
La bona notícia de la jornada va 
arribar de la ma de l’equip juvenil. 
Els nois d’Isaac Fabregat van su-
mar la tercera victòria consecutiva 
guanyant a Osca (2-3). Els esca-
pulats van marcar el primer gol al 
minut 25 obra de Pau Teixidó. Di-
dac i David posaven un clar 0 a 3 a 
la segona part. Els aragonesos van 
retallar distàncies, en uns darrers 
minuts de patiment per a l’equip 
badaloní. AQuest cap de setmana 
els joves escapulats es desplaçaran 
a Eivissa per enfrontar-se al San 
Francisco. Després de les tres pri-
meres derrotes i les tres posterios 
victòries, els d’Isaac Fabregat se si-
tuen a la part mitja de la classifica-
ció amb nou punts. La mala notícia 
del partit de dissabte va ser la lesió 
al genoll d’Héctor Linde, el qual es 
troba pendent de diagnòstic 

Isaac Fabregat satisfet
El tècnic escapulat es va mostrar 
satisfet pel rendiment del seu equip: 
“vam fer uns grans 60 minuts, 
dminant el joc i aplicant el que 

estem treballant. Si be és cert 
que el primer gol d’ells els va 
donar moral i ens vam posar 
una mica nerviosos i vam haver 
de patir”. Per a Fabregat el més 
és que l’equip vagi evolucionant i 
sigui constant treballant: “estem 
treballant molt bé, L’objectiu 
es er competitius durant els 
noranta minuts com vam ser 
els primers seixanta a Osca. 
Adquirir els conceptes que es-
tem treballant, i la millora en la 
formació dels jugadors” L’entre-
nadro dels badalonins Acció del no 
es vol marcar cap objectiu en quan 
a la classificació: “el desenvolu-
pament d ela lliga ens situarà 
al lloc que ens correspongui. 
Com a club el primer objectiu 
ha de ser sempre assegurar la 
permanència”. Cal recordar que 
Fabregat era l’entrenador de l’equip 
que tan va brillar la passada tem-
porada, amb un gran campionat de 
lliga i una excepcional participació 
a la Copa del Rei, competició a la 
qual el Badalona va arribar a laseva 
fase final.

Un gol de Macarena Portales dona els tres punts a les de Badalona
El Levante Badalona guanya per la mínima (1-0)

Foto: Levante Badalona

El Levante Badalona continua invicte a 
l’Estadi. Un gol de Macarena Portales 
al límit del temps reglamentari va donar 
els tres punts a les de Badalona, quan 
tot indicava que el partit acabaria amb 
taules al marcador. El Levante Badalona 
va dominar durant el primer temps, amb 
aproximacions per part de Maria Llom-
part, Elena Julve i Irina Uribe. Aquest 
primer període va gaudir de molt de ritme 
per part de tots dos equips. Una segona 
part sense gaire ritme, per contínues inte-
rrupcions i fruit del desgast dels primers 
quaranta-cinc minuts, va fer que aquesta 
no fos gaire vistosa per als espectadors 
aplegats al municipal badaloní. Chebakk 
va tenir pràcticament l’única opció clara 
de perill. Quan s’arribava al minut noran-
ta, Macarena Portales va treure forces d’on 
no n’hi havia per engaltar un xut que va 
superar a la portera visitant. Amb aquest 
triomf el Llevant Badalonba continua a la 
zona capdavantera de la classificació amb 
10 punts. Diumenge visitarà el camp del 
Sevilla.

Ainhoa torna a Badalona
La davantea badalonina Ainhoa Marín, ju-
gadora del Depor Abanca, va tornar a dis-
putar un partit a l’Estadi. La Davantera de 

Llefià ja havia jugat a la seva ciutat amb la 
samarreta de l’equip gallec, concretament 
contra el SEagull, equip en el qual va mi-
litar. Ainhoa va ser titular però no va gaudir 

de gaire participació en el joc.

Ferran Cabello cautela
Malgrat el gran inici de lliga l’entrenador del 
Levante Badalona, Ferran Cabello, es mos-
tra prudent: “El nostre domini de la pi-
lota ens està donant resultat. Hem de 
continuar pensant en sumar els punts 
necessaris per assolir la permanèn-
cia, i seguir creixent dia a dia”. Cabe-
llo es mostra exigent per una certa manca 
de definiciño de cara a porteria: “haríem 
de materialitzar moltes de les oca-
sions que creem. D’aquesta manera 
podríem guanyar els partits amb més 
solvència”.

Retirada de l’equip masculí
No tot sóm bones notícies al nou club ba-
daloní. La manca d’espais per donar cabuda 
a tots els equips de futbol de la ciutat ha 
provocat la retirada del seu equip masculí, 
el qual militava al grup 11 de Tercera Terri-
torial. També s’ha retirat un infantil femení.
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Les  gavines celebren la victòria a la gespa

El Seagull torna al camí de la victoria
Les gavines guanyen a l’Estadi contra el Riudoms (2-0)

Després de dues ensopegades consecu-
tives, empat contra el Vic i derrota a la 
CE Dani Jarque, el Seagull va retornar al 
camí de la victòria imposant-se al Riu-
doms per 2 a 0. Malgrat no fer un partit 
del tot brillant, les de Pol Fernández van 

mostrar una gran solidesa defensiva, evi-
tant que les visitants arribessin amb perill 
a la porteria de Deboh. El primer gol de 
les gavines va arribar al límit del descans. 
Fro aprofitava una segona jugada des de 
l’interior de l’àrea a la sortida d’una acció 

a pilota aturada. Aquest gol va servir per 
afrontar el segon període amb més calma. 
El gol de la tranquil·litat va arribar al mi-
nut 77 amb un xut de Gemma des de fora 
l’àrea. Amb aquest triomf el Seagull suma 
deu punts a la classificació situant-se al 

quart lloc. Les de Pol Fernández viatjaran 
diumenge a València per enfrontar-se al 
Discóbolo-La Torre, equip que encara no 
ha puntuat.

Satisfacció de Pol Fernández
L’entrenadro del Seagull, Pol Fernández, es 
va mostrar satisfet després de la victòria: 
“hem domintat tot el partit. Fins i tot 
podíem haver guanyat per un resultat 
més clar”. El tècnic de les gavines con-
sidera que s’està fent una gran feina: “es-
tem implementant tot el que portem 
treballant des de la pretemporada”. 
Malgrat el gran inici de lliga de les bada-
lonines Fernández no es marca objectius a 
nivell de classificació: “hem d’aprofitar 
la bona dinàmica que portem. Hem 
d’anar partit a partit i no mirar la 
classificació. El més important es que 
continuem treballant com fins ara i, 
d’aquesta manera, saber aprofitar les 
nostres opcions”. Malgrat visitar aquest 
cap de setmana el camp del cuer, l’entrena-
dor blau vol mantenir la cautela: “hem de 
professionasl i saber que podem tro-
bar-nos amb dificultats. L’Espanyol va 
guanyar allà marcant a darrera hora”.

El Bufalà dona la nota positiva a Tercera

Sergio Gómez 
convocat per la 
selecció espanyola 
absoluta

Maneta de la Llefi al Municipal

Acció del partit a Llefià

La Unificació Llefià va guanyar de 
forma clara contra el Vic-Riuprimer 
(5-1). Malgrat que la contundència 
del resultat els gols no van arribar 
fins a la segona meitat. Pol Juárez 
obria la llauna al minut 58. Marcos 
Morales va ser determinant amb un 
hat-trick, després que els osonencs 
retallessin distàncies al marcador, 
posant-se 2 a 1. Al tram final del 
matx, Keita es sumava a la festa 
amb el cinquè gol dels homes de 
Jordi Souto. Qui no va poder sumar 
cap punt va ser el Lloreda. Els de 
Carlos Cuevas van caure per la mí-
nima al camp del Canyelles (2-1). 
Els badalonins es van avançar al 
minut 17 amb gol de Luis Aguilera, 
arribant al descans amb avantatge 
al marcador. Els barcelonins van 
remuntar a la segona meitat. El gol 
de la victòria local va arribar al mi-
nut 88, sense que els badalonins 
poguessin reaccionar.

Tercera Catalana
El Bufalà va ser la nota positiva 
d’aquesta categoria. L’equip bada-
loní guanyava al campo del Callús 
(1-3). L’equip Vermell arribava al 

El futbolista badaloní Sergio Gómez ha 
estat convocat per la selecció espan-
yola absoluta per a la disputat de dos 
partits de la Nations League. Gómez 
ha entrat a la convocatòria de Luis de 
la Fuente en substitució d’Iñaki Wi-
lliams. Espanya jugarà dissabte contra 
Dinamarca, a Múrcia, i dimarts contra 
Sèrbia a l’Arcàngel de Córdoba. Amb 
aquesta convocatòria Gómez culmi-
narà un excel·lent 2024 després d’as-
solir la medalla d’or als Jocs Olímpics 
de París i el seu fitxatge per la Real So-
cietat, trobant a l’equip donostiarra els 
minuts que no va poder gaudir amb el 
Manchester City de Pep Guardiola.

descans amb un mínim avantatge amb 
gol de Ramon. Ivan i Bandeh ampliaven 
diferències al marcador durant el segon 
período. El Young Talent perdia al camp 
del Besos Barón de Viver (2-0). El pri-

mer gol local va arribar al minut 45, 
poc abans de marxar a vestidors. La 
sentència va ser marcat al minut 65. 
El Montsant perdia a casa contra el 
Sant Genís (2-3).
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L’Ademar ven cara la seva pell a La Plana  

Primera victòria de la UB Llefià a Copa  

Primera victòria de la UB Llefià a Copa Catalunya

A la tercera va la vençuda. Després de dos 
partits perdent per a la mínima, la UB Llefià 
va assolir la seva primera victòria a Copa 
Catalunya. Els de David Viñas van guanyar 
al seu poliesportiu contra El Masnou (93-
85) després d’una pròrroga. Si a Cerdanyola 
va sortir creu, el passat cap de setmana va 
ser favorable a l’equip llefianenc. Un espec-
tacular Alex Eñeso (37 punts, 6/10 triples) 
va ser el líder del seu equip, ben secundat 
per Aleix Rubio (16p), i Isma Guerrero 
(15p). L’altre equip badaloní de la catego-
ria, la Minguella, va guanyar a Casagemes 
contra el Claret, (72-66). Els de Jaume Sala 
van dominar durant la primera part, però el 
partit es va igualar a la segona. Un triple i 
una cistella de Joan Balada van decidir el 
matx. Carlos Lorente, amb 20 punts, va ser 
el millor jugador dels blaus. 

Doble derrota a Súper Copa 
Els dos equips badalonins de la màxima 
categoria del bàsquet català van caure de-
rrotats. Maristes Ademar va vendre cara la 
seva pell contra un dels millors equips de 
la categoria, el Lloret (77-83). Un parcial de 
0 a 16 a l’inici del tercer quart va ser deter-
minant per al desenllaç final del partit. Els 
d’Iñaki Torralbo havien marxat a vestidors 
amb avantatge (40-37). Els 18 punts de 
Quim Franch no van servir per culminar la 
remuntada. L’altre equip badaloní, el Circol, 
va perdre a Ripollet (71-58). Després de tres 
partits els de Coro encara no coneixen la 
victòria, en un inici de temporada semblant 
al de l’any passat. Igual que amb l’equip 
marista, el tercer quart va ser determinant 
per al partit, amb un parcial en contra de 14 

a 0. Ramon Gotzens (15p) va ser el millor 
dels badalonins. 

La Penya B invicta 
El segon equip femení verd-i-negre ha co-
mençat la lliga amb la mateixa força amb la 
qual va assolir l’ascens a Copa Catalunya. 
Les badalonines han sumat la tercera vic-
tòria en els tres partits disputats. El darrer 
va ser a la pista del Granollers per un ajustat 
69 a 71. Emma León va fer la cistella del 
triomf, després que les vallesanes recupe-
ressin un desavantatge de nou punts a l’ini-
ci del darrer quart (53-62). Lídia Belmonte 
va ser la més destacada amb 14 punts.

La Minguella B no coneix la derrota
A Primera Catalana masculina el sénior B 
de la Minguella ha guanyat els tres partits 
disputats. Diumenge van guanyar al Sol 
Gironès-Bisbal Bàsquet B per un ajustat 
73 a 71. Una cistella i un tir lliure de Yon 
Pérez van donar el triomf a l’equip de Quim 
Solà en un partit igualat durant els qua-
ranta minuts de joc. Pérez va ser el millor 
del seu equip amb 17 punts. La’ltre repre-
sentant badaloní del grup 4 va a la inversa 
dels de Casagemenes. L’AE Badalonès en-
cara no coneix la victòria. Malgrat perdre 
tots els partits de pocs punts, els dimonis 
encara es troben en procés d’adaptació 
amb els canvis al planter i amb el nou en-
trenador Balta Molina. Dissabte perdien a 
La Plana contra l’AECAM Malgrat. després 
d’una pròrroga (84-94). Els badalonins 
semblaven tenir el partit controlat, arribant 
a la finalització del tercer quart amb vuit 
punts d’avantatge, (70-62). Els mares-

Derrotes dels dos equips de Súper Copa

mencs van fer valer la seva experiència per 
forçar el temps extra i guanyar-lo de forma 
clara. Ferran Barceló va ser el millor dels 
locals amb 22 punts i 4 triples. Al grup 
3 de la mateixa categoria, el Circol B va 
assolir la seva primera victòria a la pista 
de La Marina (61-76). Els de Jordi Roger 
van començar a decantar la balança a par-
tir del ter quart després d’una primera part 
igualada. A la segona meitat el resultat va 

ser de 28 a 42 favorable als badalonins. 
El millor jugador dels badalonins Marcel 
Climent amb 20 punts.

Cara i creu a Prumera Femenina
Derrota del femení de la Minguella a Casa-
gemes contra el Femení Osona (58-68). El 
partit no es va decidir fins als darrers minuts, 
en els quals les osonenques van estar millor 
sobre la pista. Maria Castro, amb 15 punts, 
va ser la millor de les noies de David Calpe. 
La cara postiva en aquesta categoria la va 
donar la UB Llefià amb una ajustada victòria 
contra el Lluïsos de Gràcia (47-45). L’encert 
en els tirs lliures va acabar donant el partit 
a les de Sergio Arias. Irene López i Mariona 
Sánchez (11 i 10 punts respectivament) van 
ser les millors de les badalonines, les quals 
van sumar el segon triomf en tres partits.

A Segona Catalana femenina, el Sant Jo-
sep va sumar el seu segon triomf contra el 
Balaguer (44-33), amb una anotació molt 
repartida entre les jugadores de Ferran Mar-
tín. En categoria masculina, el Sant Andreu 
Natzaret va sumar la seva tercera victòria 
contra l’AB Premià (83-74). Nil López, amb 
14 punts i 4 triples, va ser el més destacat. 
El sénior B de Maristes Ademar també va 
sumar un noue triomf contra el segon equip 
d’El Masnou (74-61) amb18 punts de Dani 
Llibre. L’ABB va ajornar el seu partit a ls pis-
ta del Quart. Al grup 2 de la mateixa catego-
ria, el Sant Josep va patir la seva primera 
derrota a la pista de La Salle Manresa per 
55 a 49 amb 11 punts de Sergi Carmona.
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Set atletes completen els 100 km 
solidaris contra el càncer infantil

L’atleta de la UGE Badalona Aleix Zuri-
ta, es va proclamar campió d’Espanya 
de Federacions de la categoria sub 16 
a la modalitat de 600 metres llisos. El 
badaloní va fer un temps 1′ 24′00, la 
seva millor marca personal, en un final 
de cursa trepidant. Per una altra ban-
da, l’equip sub 18 de cros va ser sisè 
al Campionat de Catalunya de relleus 
mixtos celebrats a Tortosa.

Aleix Zurita, 
campió 
d’Espanya de 
Federacions 
sub 16

Foto: Arxiu

Carlos Herreras i Eli Gombau 
guanyen la Bada Trail

????????????????

Clínic pel 25è aniversari 
del BBB

El Badalona Bàsquet Base 
(BBB) organitza aquest dis-
sabte a La Plana (10.30 h) un 
clínic de formació per a entre-
nadors i entrenadores. Laura 
Antoja i Dani Miret seran els 
ponents d’aquesta xerrada, la 
qual forma part del calendari 
d’actes en commemoració del 
25è aniversari de l’associació 
que engloba als club de bàs-

Organitzadors de la cursa
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El passat cap de setmana es va cele-
brar la cursa solidària dels 100 km 
contra el càncer infantil. La prova te-
nia tres especialitats; la dels 100 km 
individuals o per equips, els 50 km, i 
distància lliure que es podia fer al llarg 
de la jornada. El Passeig Marítim va 
ser l’escenari de la cursa amb sortida i 
arribada a l’altura de la Donzella de la 
Costa. L’equip Kms y Buen Provecho 
va ser el guanyador de la cursa amb un 
temps de 8:27:04, més de catorze mi-
nuts per davant del segon classificat, 
Sedentaris.cat. El vencedor de la prova 
individual va ser Marc Gispert amb un 
temps de 8:27:35 amb més d’una hora 
d’avantatge respecte al segon classifi-
cat, Javi Lozano (9:46:36). Un total de 
set atletes van ser capaços de culmi-
nar la distància dels 100 km. El vuitè 
classificat va ser l’ànima mater de la 
cursa, en David Neira, el qual va poder 
completar 82 km. A la distància dels 
50 km Carlos Gámez va ser el guan-

yador amb un temps de 3:29:48, amb 
més de mitja hora d’avantatge respecte 

El passat dissabte es va celebrar 
una nova edició de la Bada Trail, 
una cursa de muntanya per la 
Serralada de Marina que va tenir 
com a punt de sortida i arribada 
els voltants del camp de futbol 
de Pomar. La cursa tènia dues 
distàncies, la de 18 i 10 km. A 
la prova gran els guanyadors 
van ser Carlos Herreras en cate-

goria masculina, amb un temps 
d’1:35:34, i Eli Gombau en ca-
tegoria femenina, amb 2 hores, 
2 minuts, i 20 segons. Herreras 
va treure més de cinc minuts al 
segon classificat, Germán Castel 
(1:40:41). Gombau va ser 13a a la 
classificació global, amb gairebé 
set minuts d’avantatge respecte 
a la segona classificada, l’atleta 

Virginia Donoso (02:09:03). A 
la prova de 10 km la victòria va 
ser per Jordi Cifuentes en cate-
goria masculina amb un temps de 
51:02, quatre segons d’avantatge 
respecte al segon classificat, 
Adrián Martín. En categoria fe-
menina el triomf va ser de Marta 
Millaruelo (01:13:12), per davant 
de Rebeca Ballesteros.

al segon classificat, Everton Da Silva 
(3:59:31).

quet de la ciutat. L’exentrena-
dora de l’Uni Girona, Laura 
Antoja, tractarà el tema “Del 
contraatac al joc per concep-
tes”, mentre que l’entrenador 
del Joventut, Dani Miret, par-
larà del “Canvi de Xip de la de-
fensa a l’atac”. Aquest servirà 
com a hores de pràctiques per 
a tots aquells que s’estiguin 
traient el títol d’entrenador/a.

Del 11/10 al 24/10/2024

Antoja i MIret, ponents a La Plana

Foto: Bada Trail

Aleix Zurita al podi








